

الموسك
ALMOSAK
DIET & FITNESS FOOD

10%

خصم

- على إجمالي الفاتورة عند طلب الخارجية أو تناول الطعام داخل المطعم.
- على الاشتراكات الشهرية
- total bill for takeaway or dine-in
- monthly subscriptions

تجربة الرائفة مع
Amazing Experience with

بطاقات مصرف الريان
Masraf Al Rayan Cards

Follow us

تابعونا

alrayan.com

Shop with Confidence
التسوق بثقة
16001
License number 2024/4331

تفصيل الشروط والأحكام
الموسم من ٢٨ مايو ٢٤ حتى ٣١ ديسمبر ٢٤

خصومات مع مطعم المصك

DISCOUNTS WITH AL MOSAK RESTAURANT

Enjoy 10% off at Al Mosak Restaurant, Diet and Fitness Food. Terms and conditions apply.

Discount Details:

- 10% discount on total bill for take aways or dine-in.
- 10% discount on monthly subscriptions

Terms & Conditions

- The promotion period is valid from 28th May till 31st of December 2024
- Masraf Al Rayan Bank employees & Customers should use their debit or credit cards to be eligible for the offer.
- A discount (10%) is calculated on the restaurant's orders when ordering from the restaurant directly and not through online ordering and delivery apps.
- Monthly subscriptions discounts on our standard plans.
- All amounts of discounts and monthly subscriptions are non-refundable.
- Monthly subscriptions will include free delivery within Doha, additional delivery charges applicable depending on the area.

Exclusions:

- This promotion is not combinable with any other special offers promoted by Al Mosak Restaurant.

استمنو بخصم ١٪ في مطعم المصك ، للخدمة والرشاقة الغذائية. تطبق الشروط والأحكام.

تفاصيل العرض:

- خصم ١٪ على إجمالي الفاتورة عند طلب الخارجية أو تناول الطعام داخل المطعم.
- خصم ١٪ على الاشتراكات الشهرية.

الشروط والأحكام

فترة العرض صالحة من ٢٨ مايو حتى ٣١ ديسمبر ٢٤

يجب على موظفي وعملاء مصرف الريان استخدام بطاقات الخصم أو بطاقات الائتمان الخاصة بهم ليكونوا مؤهلين للحصول على العرض.

يتم احتساب خصم ١٪ على طلبات المطعم عند الطلب من المطعم مباشرة وليس عن طريق الطلب عبر الإنترنت وبرامج التوصيل.

يطبق الخصم على الاشتراكات الشهرية القابلة للإسترداد.

الاشتراكات الشهرية سوف تشمل التوصيل المجاني داخل الدوحة، وتطبق رسوم التوصيل الإضافية للمناطق الخارجية.

الاستثناءات:

- لا يمكن دمج هذا العرض الترويجي مع أي عروض خاصة أخرى يرجع لها مطعم المصك.